
Sejlklubben Ebeltoft Vig                                                 Bestyrelsen   

 

Dagsorden 

 

Onsdag d.26.11.13 
  

 

Fraværende: Ingen 

 

Emne Beskrivelse/forslag Beslutning 

 

Referat Godkendelse og 

underskrift af referat 

fra sidste møde 

Referat af 8.10.2013 underskrevet 

 

 

Økonomi og 

EDB 

Byggeri 

 

Ken foreslår at vi om alt går vel satser på at starte byggeriet 

(kubhusudvidelse) til efteråret 2014 som nævnt af Per Sieg på GF. 

Vi mangler de sidste tekniske tegninger for at kunne søge 

byggetilladelsen Ken havde et tilbud fra Anders Barslund (Arkitekt)  

på kr. 15.000,- for udfærdigelsen af disse tegninger samt kontakten 

til kommunen. Bestyrelsen valgte at acceptere tilbudet så han kan gå 

i gang nu. 

Vi vil snarest muligt søge relevante fonde om støtte til byggeriet 

Ken og Martin vil stå for dette og vil mødes inden næste 

bestyrelsesmøde.   

Bygninger og 

drift 

Byggeri 

 

 

 

Der blev udarbejdet en ny rengøringsplan for 2014 med nogen 

udskiftning så vi så vidt muligt breder arbejdet ud på alle 

medlemmerne over en årrække. 

Aktiviteter 

Kapsejlads 

OK joller 

Ungdoms- 

program 

Aktivitetskalender  

2014 

 

 

Aktivitetskalenderen blev rettet til under hensyntagen til at der 

bliver travlt i det kommende år med både h-båds stævne og byggeri. 

 

For at opnå større tilslutning til kapsejladserne blev der enighed om 

at vi skal have aktiviteterne trykt på et opslag så det bliver mere 

synligt i klubhuset og på havnen. 

   

Stævne  

DM H båd 2014 

Mads Petersen har meldt sig som kapsejlladsleder og Erling Frank 

som baneleder. 

 

 

 

Eventuelt Evaluering af 

generalforsamlingen 

Det blev drøftet om vi skal tegne en forsikring mod internet tyveri 

af penge på vores konto hos Nordea vi blev eninge om først at 

spørge i banken om det er muligt at have de fleste penge stående på 

en gl.dags konto der ikke kan hæves på via ”nettet”. 

 

 

 

 

 

 

 

NÆSTE MØDE DEN 21. JANUAR 2014 


